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О питању ко ће да води ЗСО међу Србима се уопште није ни разговарало. Много је
важнији посао да се она што пре формира и да њена овлашћења буду у интересу
српског народа на Космету, каже председник листе Српска за Спутњик.

  

Александар Јаблановић председнике листе Српска на Косову и Метохији демантовао је
писање приштинских медија да ће он бити на челу будуће Заједнице српских општина.

  

  

„То су спекулације албанских медија. О питању ко ће да води ЗСО међу Србима се
уопште није ни разговарало. Много је важнији посао да се она што пре формира и да
њена овлашћења буду у интересу српског народа на Космету“, каже Јабалановић.

  

Он се нада да ће ЗСО ускоро профункционисати и да ће по свом, како је рекао, трајању
да надмаши „све који се тренутно на Космету баве политиком“, као и да ће да „изроди“
боље кадрове који ће да се у будућности борити за интересе српског народа.

  

„Име никога од нас не може ни на који начин да буде форсирано на било које место у
Заједници. О томе ће одлучивати и Скупштина ЗСО, која ће постојати и ту никоме ни
једно место није обећано. Дакле, свако место ће ићи по заслузи, а заслуга се стиче
преданим радом: Ја ту нисам једини, има много људи на Космету који се баве политиком
и који би могли да буду повезани са том позицијом. То што се моје име у том контексту
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повезује је из простог разлога што сам, да тако кажем, посластица за албанске медије, и
ништа друго“, каже он.

  

Он је рекао да ЗСО подразумева ниво власти у који ће бити интегрисани сви Срби на
Космету, а остало је да се само нађе добар начин да то не буду само Срби из већинских
српских средина, већ и из забачених села и енклава.

  

(Бранкица Ристић – Спутњик)
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